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Fashion consumers nowadays have got increasing demands on green products in high quality. To meet 
customers’ expectations, manufacturers are in need of funding and technologies to upgrade their production 
processes and implement cleaner production. Textile Council of Hong Kong, Clothing Industry Training 
Authority (CITA), Knitwear Innovation and Design Society (KIDS) and Hongkong Knitwear Exporters & 
Manufacturers Association (HKKEMA) therefore co-organise this seminar to introduce the re-industrialization 
roadmap for Hong Kong SMEs and demonstrate how the new material technologies in textile could be applied 
in re-industrialization and cleaner production. Seminar details are as below:   

 

Date: 1 March 2019 (Friday) 

Time: 2:30 p.m. – 5:00 p.m. (registration starts at 2:00 p.m.) 

Venue: 1/F Lecture Hall, Clothing Industry Training Authority (CITA) 

63 Tai Yip Street, Kowloon Bay (Kowloon Bay MTR Station Exit A) 

Language: Cantonese 
 

Topics & Speakers 

2:35 p.m. – 3:15 p.m. Re-industrialization Roadmap & Case Sharing 

Prof. Philip Yeung 

Executive Director of Clothing Industry Training Authority (CITA) 

3:15 p.m. – 3:45 p.m. Green Partner for Your Factory: Cleaner Production Partnership Programme  

Ms. Connie Chan 

Associate Consultant (Environmental Management) of Hong Kong Productivity Council (HKPC) 

3:45 p.m. – 4:55 p.m. New Material Technology in Textile 

by Nano and Advanced Materials Institute (NAMI) 

 NAMI Introduction – Ms. Rebecca Ho (Business Development Manager)  

 Fast Drying by NAMI’s NanoSponge – Dr. Wylie O (Project Leader)  

 Phase Change Material in Textile – Mr. Xiyao Zhang (Engineer) 

 Polymer Aerogel for Textile – Ms. Jane Xiao (Senior Engineer) 

 Electric Conductive Cotton – Mr. Kevin Zhang (Senior Engineer) 
Remarks: The organiser reserves the right to change the seminar content, session, speakers, venue and schedule without prior notice. 

  
ENQUIRY                 

Clothing Industry Training Authority (CITA) 

Ms. Annie Yeung ︳(852) 2263 6336 ︳annie.yeung@cita.org.hk 
 
Disclaimer 
Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in this material/event (or by the funded organisations ) do not reflect the views of the 
Government of the Hong Kong Special Administrative Region, Environmental Protection Department, Project Management Committee of Cleaner Production 
Partnership Programme or Hong Kong Productivity Council. 
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現今消費者對綠色時裝及高質產品的需求與日俱增。為滿足消費者的期望，時裝及紡織業的生產商需要資金和

利用新技術，為廠房生產線升級和實施清潔生產工序。有見及此，香港紡織業聯會、製衣業訓練局(CITA)、毛

織創新及設計協會(KIDS)及香港毛織出口廠商會(HKKEMA)合辦是次研討會，演講嘉賓將與大家分享時裝及紡織

業的「再工業化」路線圖，與及業界可怎樣應用紡織品新物料技術。是次研討會費用全免，歡迎各界人士出席，

瞭解如何通過「再工業化」和申請政府資助以達至清潔生產和可持續發展目標。研討會詳情如下︰ 
 

日期︰ 2019 年 3 月 1 日 (星期五) 

時間︰ 2:30 p.m. – 5:00 p.m. (2:00 p.m.開始登記)  

地點︰ 製衣業訓練局(CITA)一樓演講廳 

九龍灣大業街 63號 (九龍灣港鐵站 A出口) 

語言︰ 廣東話 
 

研 討 會 流 程 

2:35 p.m. – 3:15 p.m. 時裝及紡織業再工業化路線圖及個案分享 

製衣業訓練局(CITA)總幹事楊國榮教授  

3:15 p.m. – 3:45 p.m. 助您慳錢．環保的專業伙伴︰清潔生產伙伴計劃 

香港生產力促進局(HKPC)環境管理部助理顧問陳卓兒小姐 

3:45 p.m. – 4:55 p.m. 紡織品的嶄新物料技術 

納米及先進材料研發院 (NAMI) 

 NAMI Introduction – Ms. Rebecca Ho (Business Development Manager)  

 Fast Drying by NAMI’s NanoSponge – Dr. Wylie O (Project Leader)  

 Phase Change Material in Textile – Mr. Xiyao Zhang (Engineer) 

 Polymer Aerogel for Textile – Ms. Jane Xiao (Senior Engineer) 

 Electric Conductive Cotton – Mr. Kevin Zhang (Senior Engineer) 
  註︰主辦單位有權更改研討會的內容、講者、時間及地點，而不另行通知。 

 

  查 詢 
  製衣業訓練局(CITA) 楊小姐 

  (852) 2263 6336 ︳annie.yeung@cita.org.hk 

 
免責聲明 
在本刊物／活動內（或由獲資助機構）表達的任何意見、結果、結論或建議並不反映香港特別行政區政府、環境保護署、清潔生產伙伴計劃項目管理委員會或
香港生產力促進局的觀點。 

 

 

 

 

免 費 研 討 會 

  時裝及紡織業的未來︰ 

再工業化、清潔生產及紡織品新物料技術應用  

掃碼網上登記 

ENROLMENT 

Registration 
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Enrolment Form 報 名 表 

(Email 電郵︰annie.yeung@cita.org.hk / Fax 傳真︰2795 0452) 

1-Mar Seminar 

“The Future of Fashion & Textiles Industry: Re-industrialization, Cleaner Production & 

Use of New Material Technology in Textile” 

3 月 1 日「時裝及紡織業的未來︰再工業化、清潔生產及紡織品新物料技術應用」 研討會 

Company / 

Organisation 

公司/機構 

 

Participant 

參加者 
 

Job Title 

職位 
 

Email 

電郵 
 

Contact Tel. 

聯絡電話 
 

Consent on the use of personal data 同意使用個人資料 

The personal data provided by means of this form will be used by the co-organisers (including Textile Council of Hong 
Kong, Knitwear Innovation and Design Society, Hongkong Knitwear Exporters & Manufacturers Association, and Clothing 
Industry Training Authority) for the purpose of administration, evaluation, statistical analysis and management your 
registration/application.  

合辦機構(包括︰香港紡織業聯會、毛織創新及設計協會、香港毛織出口廠商會及製衣業訓練局)會使用透過本表格上所獲
得的個人資料，用於行政、評估、統計分析和處理註冊／申請等事宜。 

 

 I do not wish the co-organisers to use my personal data (including name, job title, telephone number, postal 
address and email address) to promote education and training programmes, services, competitions, surveys, 
events organized / co-organized / supported by the co-orgniases. 

本人不希望合辦機構使用本人的個人資料（包括姓名、職稱、電話號碼、地址和電郵地址），以發放由合辦機構主

辦／協辦／支持的教育及培訓課程、服務、比賽、問卷調查、活動事宜之用。 

 
The above represents your present choice whether or not to receive promotional materials of co-organises. This replaces 
any choice communicated by you to the co-organisers prior to this application. You may, at any time, choose not to receive 
marketing literature by emailing to Textile Council of Hong Kong at sec@textilecouncil.com or Knitwear Innovation and 
Design Society at info@hkkids.org or Hongkong Knitwear Exporters & Manufacturers Association at info@hkkema.org or 
Clothing Industry Training Authority at unsubscribe@cita.org.hk. 
以上代表 閣下目前就是否希望收到合辦機構推廣的選擇，並取代 閣下於本申請前向香港紡織業聯會、毛織創新及設計協
會、香港毛織出口廠商會及製衣業訓練局傳達的任何選擇。您可隨時電郵至 sec@textilecouncil.com 、info@hkkids.org、
info@hkkema.org 及 unsubscribe@cita.org.hk 取消這項接受宣傳資料服務的安排。 
 
I have noted, understood and agreed all terms and conditions of this form. 

本人已細閱明白並同意本表格的所有條款及細則。 

 

Signature 簽署 

Date 日期： 
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